

Date: 06/02/2024

التاريخ: 2024/02/06

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai - United Arab Emirates

السيد/ حامد أحمد علي المحترم،
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Submitted Through EFSAH System

مقدم من خلال نظام إفصاح الإلكتروني

Dear Sir,

تحية طيبة،،

Subject: notification regarding the temporary suspension of the company's shares from trading on the Dubai Financial Market

الموضوع: تنويه بشأن الإيقاف المؤقت لسهم الشركة عن التداول في سوق دبي المالي

In compliance with transparency and disclosure principles, BHM Capital Financial Services PJSC wishes to inform you that the company's shares listed on the Dubai Financial Market are temporarily suspended from trading until the audited financial statements for the fiscal year ending December 31, 2023 are disclosed. We want to assure you that the financial statements will be published tomorrow, Wednesday, February 7, 2024, in accordance with prior arrangements with the auditor and as stated in the results of the Board of Directors meeting held on February 5, 2024.

إلتزاماً بمبادئ الإفصاح والشفافية، تود شركة "بي اتش ام كابيتال للخدمات المالية ش.م.خ" أن تُعلمكم بأن أسهم الشركة المدرجة في سوق دبي المالي موقوفة عن التداول مؤقتاً، لحين الإفصاح عن التقارير المالية المدققة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2023، ونود أن نؤكد لكم أنّ التقارير المالية ستُنشر غداً الأربعاء، بتاريخ 07 فبراير 2024، وذلك وفقاً للترتيبات المسبقة مع مدقق الحسابات، وبحسب ما تمّ بيانه في نتائج اجتماع مجلس الإدارة بتاريخ 05 فبراير 2024.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول الاحترام والتقدير،،

Abdel Hadi Al Sadi
Chief Executive Officer



عبد الهادي السعدي
الرئيس التنفيذي

